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Protokół nr XLII/2021 
z XLII Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka 

z dnia 2 grudnia 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:00:32 do 00:03:45.  

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk otworzył  XLII Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

Przekazał, że dzisiejsza sesja tzw. nadzwyczajna została zwołana w związku z wnioskiem pana 

Burmistrza dnia 29 listopada na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca o samorządzie 

gminnym ze względu na ograniczenia wynikające z pogarszającej się sytuacji epidemiologicznej 

w kraju. Sesja odbędzie się w trybie hybrydowym, alternatywnym do wyboru przez radnych przy 

osobistym udziale na sali posiedzeń lub w zdalnym w trybie z wykorzystaniem aplikacji Microsoft 

Teams. Jednocześnie informuję wszystkich  pozostałych zainteresowanych, że będzie możliwość 

osobistego zabrania głosu w Sali  posiedzeń lub za pomocą aplikacji Microsoft Teams na 

urządzeniach tutejszego urzędu na sali ślubów pierwsze piętro w Urzędzie Miasta i Gminy.  

Z powodu koronawirusa w przypadku radnych, pozostałych osób znajdujące się w budynku 

tutejszego urzędu proszę o przestrzeganie zasad i reżimów sanitarnych jak i odległości na dystans 

społeczny miasteczek i środków dezynfekujących. Jednocześnie grzecznościowo informuję iż 

zgodnie z artykułem 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym oraz statutu miasta i gminy 

Wysoka, że przebieg obrad sesji jest transmitowany w internecie, utrwalony za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk za pośrednictwem programu eSesja. Nagrania obrad sesji w tym 

głosowania elektroniczne Pań i Panów Radnych są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej urzędu i w sposób zwyczajowo przyjęty. Ponadto informuję iż 

klauzula informacyjna odnosząca się do przetwarzania danych osobowych znajduje się na 

drzwiach wejściowych na salę obrad oraz w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce ochrona 

danych osobowych. W związku z tym zwracam się do wszystkich uczestniczących w zdalnym 

trybie obradowania oraz obecnych na sali o zachowanie przepisów dotyczące ochrony danych 

osobowych podczas wypowiedzi.  

Powitał radnych i gości, listy obecności stanowią załączniki nr 1,2 do niniejszego protokołu. 

Poinformował, że w sposób zdalny będzie uczestniczyć w sesji, Pani Sekretarz Miasta i Gminy 

Halina Borowczyk. 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:03:59 do 00:05:39 

W tym punkcie Radni potwierdzili elektronicznie  swoją obecność. W posiedzeniu wzięło udział 

13 Radnych Miasta i Gminy . 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Jan Ciołek  

2. Emilia Dembińska  
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3. Łukasz Dymitruk  

4. Edmund Fonferek  

5. Stanisław Grzybowski  

6. Marek Jóźwina  

7. Beata Kleczka 

8. Krzysztof Kowalski  

9. Ewelina Lewicz  

10. Bartłomiej Noculak  

11. Magdalena Piszczek  

12. Joanna Siodła 

13. Henryk Stańczyk  

14. Paulina Strzałka  

15. Grażyna Wrzaszczak  

Przewodniczący Rady  Henryk Stańczyk przekazał, że Radny Jan Ciołek usprawiedliwił swoją 

nieobecność,  natomiast w formie zdalnego trybu uczestniczyć będzie Radna Emilia Dembińska. 

Stwierdził, że ustawowy skład Rady  Miasta i Gminy Wysoka wynosi 15 Radnych, w sesji 

uczestniczyło 13 radnych, zatem  Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał  

i decyzji. 

Ad. 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:05:40  do 00:06:34 

Porządek posiedzenia  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Przedstawienie wniosku Burmistrza z dnia 29 listopada 2021r. (pismo Or.III.00530.9.2021)  

w sprawie zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Miasta i Gminy Wysoka oraz porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok. - Projekt uchwały 

nr 1. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Wysoka na lata 2021 – 2031. - Projekt uchwały nr 2. 

6. Zakończenie i zamknięcie obrad XLII Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk poinformował, że Radni otrzymali porządek dzisiejszej sesji 

przez aplikację e-sesja. Ponadto był opublikowany w  Biuletynie Informacji Publicznej i obecnie 

jest  prezentowany na tablicy projekcyjnej. Zapytał czy radni mają jakieś propozycje do porządku 

sesji. 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji do porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk zapytał, czy ze strony Pana Burmistrza są jakieś uwagi do 

porządku sesji. 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz nie zgłosił uwag do porządku sesji. 
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Ad. 3. Przedstawienie wniosku Burmistrza z dnia 29 listopada 2021r. (pismo 

Or.III.00530.9.2021) w sprawie zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Miasta i Gminy Wysoka 

oraz porządku obrad. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:06:24  do 00:08:12 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk poinformował, że  Pan Burmistrz skierował pismo do 

przewodniczącego Rady na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym wnioskując  

o zwołanie sesji nadzwyczajnej: 

Proponowany porządek: 

1. Sprawy organizacyjne. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy. 

4. Zakończenie sesji. 

Dodał, że proponowane uchwały zostały opublikowane na aplikacji e-Sesja oraz towarzyszący 

materiały wniosek, każdy z radnych mógł się zapoznać. Poinformował, iż porządek został 

ustalony we wniosku przez wnioskodawcę, przez pana Burmistrza. W związku z tym na podstawie 

art. 20 ust. 3 z zastrzeżeniem przepisu ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, tylko za zgodą 

wnioskodawcy może ulec zmianie porządek,  który został zaproponowany. Przyjmując, że iż Pan 

Burmistrz go nie rozszerza i nie uzupełnia. Zatem radni nie mają potrzeby głosowania porządku 

obrad dzisiejszej sesji nadzwyczajnej. Stwierdził, że dzisiejszy porządek obrad pozostaje bez 

zmian jak w zawiadomieniu opublikowanym na aplikacji e-Sesja i w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok. - Projekt 

uchwały nr 1. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:08:14  do 00:09:04 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk przekazał, że projekt uchwały był udostępniony Radnym na  

e-Sesja,  wobec czego każdy miał możliwość zapoznania się.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:09:05  do 00:11:46 

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz – przekazał, że Ministerstwo Edukacji i Nauki ogłosiło 

nabór do programu Laboratoria Przyszłości, gdzie szkoły podstawowe mogły aplikować o środki 

finansowe na wyposażenie swoich szkół w pracownie taką techniczną, która będzie rozwijała 

umiejętności i kompetencje uczniów w zakresie bardziej technicznym, technika, matematyka, 

inżynieria, nauka to są te kierunki można powiedzieć w przyszłości kierunki wiodące i taki jest też 

cel tego programu, żeby takie laboratoria, takie pracownie w przyszłości powstawały, gdzie ci 

uczniowie będą mogli korzystać z nich nie tylko podczas zajęć lekcyjnych, ale również po 

lekcjach. Też powinny być uczniom udostępniane i też w ramach zajęć dodatkowych uczniowie 

będą mogli tam szlifować swoje umiejętności i te pomoce dydaktyczne możemy zakupić. 

Stosowny wniosek Szkoła Podstawowa w Wysokiej złożyła przez organ prowadzący czyli przez 

Miasto i Gminę Wysoka. Wniosek był złożony na szkołę macierzystą oraz dwie szkoły filialne.  
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W piątek wiemy już,  że środki te zostały naszej gminie przyznane i szkoły w takie laboratoria 

możemy wyposażyć, z tym że jeden z regulaminów tego programu mówi o tym, że tak naprawdę 

tego zakupu trzeba dokonać jeszcze w tym roku, więc mamy tylko miesiąc czasu na to,  żeby to 

laboratorium przyszłości zakupić. Zakup musi nastąpić w tym roku natomiast samo dostarczenie 

tego sprzętu, który ma być zakupiony może nastąpić do końca sierpnia przyszłego roku, ponieważ 

jest to też kwota duża bo ponad 200 tys. zł. Wchodzimy już w przetarg dlatego,  też gmina musi 

jeszcze postępowanie przetargowe ogłosić i stąd też moja prośba o zwołanie tej sesji 

nadzwyczajnej i wprowadzenie tych środków do budżetu,  żebyśmy mogli już całą procedurę 

przetargową rozpocząć. Kolejna ważna informacja, Gmina Wysoka nie musi wnosić żadnego 

wkładu własnego, dofinansowanie jest w stu procentach. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:11:54  do 00:13:19 

Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Sinkiewicz powiedziała, że wniosek,  który  został złożony  

w ramach programu Laboratoria Przyszłości został zatwierdzony do dofinansowania i jest to 

kwota 208.200 zł. , z czego dla Szkoły Podstawowej w Wysokiej 148.200 zł. a dla szkół filialnych 

w Czajczu i w Mościskach są to kwoty po 30 tys. zł.  Zgodnie z uchwałą nr 129 Rady Ministrów  

z 29 września 2021 r. w sprawie wsparcia na realizację inwestycyjnych zadań jednostek 

samorządu terytorialnego, polegających na rozwijaniu szkolnej infrastruktury Laboratoria 

Przyszłości - 60 % przyznanych środków musi zostać wykorzystana jeszcze w roku bieżącym  

i jest to kwota 124.920 zł. i o taką kwotę zostaje zwiększony plan wydatków w dziale 801, 

rozdział 801 01 w par. 605. Natomiast pozostała kwota 83.280 zł.,  która stanowi 40% kwoty 

dofinansowania, zwiększa rozchody budżetu z tytułu przelewów na rachunki lokat. Środki te 

zostaną wykorzystane w roku następnym. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:13:20 do 00:15:38 

Radny Edmund Fonferek, powiedział, cyt. ”To jest tak trudny temat panie Burmistrzu Pan 

chyba sobie z tego nie zdaje sprawy, że w ciągu miesiąca, czy ktoś wie co trzeba zrobić? Czego 

brakuje itd, trzeba wydać to przecież, jeżeli te wszystkie szkoły złożą wnioski, to sobie nie bardzo 

wyobrażam. Dlatego moje pytanie czy pan dyrektor, czy pan Burmistrz wie co trzeba zrobić?  

W jakie wyposażyć sprzęty itd.? To jest po prostu dla mnie,  aż niewyobrażalna rzecz,  żeby 

załatwić to w ciągu miesiąca czy tak dalej. Druga sprawa to jest tak,  że mamy przeznaczone  po 

30 tys. zł. na szkoły filialne. Kiedyś rozmawiałem z jedną nauczycielką, z drugą i jestem 

zaskoczony, że na przykład wyposażona dobrze i wyremontowana szkoła w Mościskach 

najprawdopodobniej będzie martwa za dwa, trzy lata, bo nie ma kogo jak i co. Teraz patrzcie 

państwo tam dosyć włożyli dużo pieniędzy, że tak powiem w ten remont docieplenie i załóżmy 

tam te solary i tak dalej. Prawdopodobnie trzeba myśleć o tym z wyprzedzeniem dwu, trzyletnim. 

Czy to nie mam racji? Czy mam rację np. że za 3-4 lata najprawdopodobniej wystąpi problem z tą 

szkołą. Nie wiem jak w Czajczu ale najprawdopodobniej, teraz czy warto jeszcze inwestować? 

Oczywiście,  że warto. Na razie bo te dzieci tam są, ale na przyszłość po prostu czy to zrobić i czy 

pan burmistrz wie jak dysponować tymi pieniędzmi”. 
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Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:15:38 do 00:16:02 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk powiedział, cyt.: „Tak na marginesie Panie Radny nie 

wyrokowałbym co do tego czy martwa, czy nie martwa będzie szkoła chodzi o to maksymalne 

pozyskanie środków. Jest to sprzęt mobilny i myślę jest to przenośny mówiąc praktycznie w jakąś 

taką infrastrukturę trwałą, my tam nie finansujemy. Myślę, że bardzo dobrze że mamy jeszcze 

uczniów i jest możliwość wykazania. To jest moje zdanie.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:16:05 do 00:16:29 

Radny Edmund Fonferek powiedział, że może nie ma racji,  ale by trzeba było pomyśleć, żeby 

nie stało się tak jak w szkole w Starem,  mieć to na uwadze. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:16:30 do 00:17:01 

Przewodniczący Rady H. Stańczyk  powiedział, że specyfikacja do przetargu będzie określała 

konkretny wykaz – co,  jakie elementy, jakie podzespoły, urządzenia, jakie wyposażenie będzie 

niezbędne i szczegółowo będzie musiała z parametrami być określona i myślę, że tutaj pan 

burmistrz stanie na wysokości zadania, ale to niech pan Burmistrz potwierdzi w odpowiedzi na 

pytanie pana Edmunda,  żeby nie było wątpliwości. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:17:14 do 00:19:58 

Burmistrz  Miasta i Gminy Artur Kłysz -  powiedział, cyt.:” Kiedy ogłoszony był ten nabór na 

Laboratoria Przyszłości to my tak naprawdę już się przygotowywaliśmy do konkretnego zakupu 

i do poszczególnych elementów, które będą składowymi tego laboratorium i tak naprawdę 

dyrektor już pracował w tym czasie,  kiedy tych pieniędzy jeszcze nie było przyznanych i tak 

naprawdę wstępną koncepcję jakby miał już opracowaną, co on w tym laboratorium widzi. Tak 

więc nie było to dla nas żadnym zaskoczeniem więc kiedy w piątek przyszła ta informacja od razu 

był telefon do pana dyrektora: panie dyrektorze jak pan daleko jest z przygotowaniem  tej całej 

specyfikacji, tego sprzętu który pan by chciał u siebie mieć w szkole? Ja mówię: Ma pan trzy dni. 

W poniedziałek proszę dostarczyć do gminy, żebyśmy my już mogli zacząć tak naprawdę 

rozpisywać ten przetarg przygotowywać się do pisania tej specyfikacji zamówieniowej, że nawet 

już do tego czasu jest to był piątek mamy czwartek to my już przez tych kilka dni zrobiliśmy tyle, 

że tak naprawdę ten przetarg już za chwilę może wychodzić. A przecież dobrze wiemy, że firmy 

które oferują całe to wyposażenie edukacyjne kiedy taki program się pokazuje to one już stoją  

w blokach startowych i one mają już gotowe specyfikacje swoje do przetargu,  z których może 

szkoła skorzystać nie musi bo może skorzystać sobie z różnych tutaj ofert,  które spływają ale 

myślę, że tutaj firmy, które dostarczają są doskonale przygotowane do tego i na pewno jak my 

wypuścimy taki przetarg to po tych siedmiu dniach powiedzmy będzie ich na stole. Będzie  

z czego wybierać. O to bym się nie martwił, że nie zdążymy. Na pewno jesteśmy przygotowani  

i na pewno zdążymy. Jeżeli chodzi o szkoły, o filie bo rzeczywiście z tymi filiami może być 

różnie w różnych latach,  ale tak jak przewodniczący mówi jest to sprzęt mobilny, przenośny. 

Zawsze można po likwidacji filii ten sprzęt do laboratorium przenieść, żeby służyło w innej 

szkole. Zadaliśmy zresztą takie pytanie do Ministerstwa a co w takim przypadku, kiedy filii nie 

będzie, kiedy okaże się np. filie trzeba zamknąć jaka jest trwałość projektu itd. Nie otrzymaliśmy 

odpowiedzi i nie byli w stanie udzielić odpowiedzi. Co się stanie jeżeli nagle na przykład w tym 

roku filii by nie było. Czy te pieniądze trzeba będzie oddawać czy nie.  
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Ale uważam, że jeżeli nawet do czegoś takiego by doszło to ten sprzęt nawet przeniesiony do 

innej placówki będzie dobrze służył uczniom. Więc ja jestem akurat o to spokojny, że dobrze te 

pieniądze wydamy”.  

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:19:59 do 00:21:16 

Radny Edmund Fonferek powiedział, cyt.:”Burmistrz mówił zresztą też Pan przewodniczący  

mówił,  że Laboratorium ma być techniczno-matematyczne jakoś takie coś takiego. Czy dyrektor  

i pan Burmistrz może byśmy też się dowiedzieli jako radni czy w jakim kierunku my mniej więcej 

pójdziemy? Czy w kierunku spawalniczym, czy robienia w drzewie, jeżeli to ma być techniczne 

po prostu czy mamy jakieś priorytety czy mamy tu jako gmina będziemy mieli jakieś priorytety, 

żeby te manualne ewentualnie jakieś rozwijać umiejętności w tym laboratorium. Będziemy tu 

kształcić dzieci matematycznie, historycznie? Chociaż historycznie nie bo to jest bo nie jest 

techniczne ale na przykład kosmonautyka albo samochodowej, czy mamy jakiś taki plan czy 

specjalizację”. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:21:17 do 00:21:35 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk przekazał, cyt. ”Panie Radny nie ironizowałbym   

powiedzmy tutaj tak z tego podtekstu. Ja myślę, że w słowie Laboratorium Przyszłości daje 

odpowiedź ewentualnie na oczekiwania i te sprawy, które by były realizowane. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:21:40 do 00:22:31 

Burmistrz Miasta i Gminy Artur Kłysz – powiedział, cyt.:”Rzeczywiście w tym programie jest 

grupa elementów, które są w wyposażeniu obowiązkowym na które my czy dyrektor nie ma 

wpływu i po prostu musimy to zamówić. Pozostałe elementy jakby pozostają w naszej gestii ale to 

co musi być jest 175 pozycji, z których musimy skorzystać i tak na przykład w skład wyposażenia 

podstawowego wchodzą: drukarki 3D z akcesoriami mikrokontrolery z sensorami, 

wzmacniaczami, płytkami prototypowymi i innymi akcesoriami, sprzęt do nagrań dla nauki 

prezentacji swoich osiągnięć, kamery, mikrofony, oświetlenie etc., stacje lutownicze do 

mikrokontrolerów to takie przykładowe elementy wyposażenia podstawowego ich jest 175 i one 

muszą wchodzić”. 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:21:40 do 00:23:00 

Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk powiedział, cyt.:”Myślę, że istotną pytania nie było 

jaki sprzęt. Tylko istotą pytania w jakim kierunku merytorycznym, programowym, ale myślę, że 

ten sprzęt pozwala na wszelkie kierunki, które programowo będą i ponadprogramowe myślę  

i chyba na tym etapie tego nie będziemy rozstrzygać. Ja mam takie inne pytanie jeszcze w sensie 

czasowym 2022 rok jest określony jakąś datą powiedzmy graniczną?  

Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz odpowiedział, że koniec sierpnia musi być dostawa towaru  

i druga ostateczna płatność.   

Przewodniczący Rady H. Stańczyk skierował zapytanie do pana Burmistrza, zapytał cyt.: „Czy 

możemy się pochwalić chociażby porównywalnie,  że z Polskiego Ładu dostaliśmy tak licho, tak 

mało, z popeegerowskich  nic, bo nie znam progu tego górnego ile gmina mogłaby otrzymać i jak  

to było według regulaminu, zasad powiedzmy liczone i jak my tutaj się znajdujemy chociaż 

porównywalnie czy pan Burmistrz ma taką informację?  
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Burmistrz Miasta i Gminy A. Kłysz odpowiedział, że w tym przypadku dostaliśmy kwotę  

o którą wnioskowaliśmy. I były pewne zasady, jeżeli chodzi o to finansowanie czyli jeżeli chodzi 

o filie maksymalna kwota, o którą mogliśmy się ubiegać niezależnie od liczby uczniów to jest 30 

tysięcy złotych więc ta kwota została na 100 uczniów, ale niezależnie czy mamy 17 czy 25 – 30 

tys. zł. jakby przysługiwało na filię. Natomiast jeżeli chodzi o dużą szkołę to była kwota na ucznia 

300 zł na ucznia,  ta kwota zależała od ilości uczniów. 

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta i gminy na 2021 rok. Po głosowaniu podał wyniki głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2021 rok. - Projekt uchwały nr 

1. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , Marek 

Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , Magdalena 

Piszczek , Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

NIEOBECNI (2) 

Jan Ciołek , Joanna Siodła 

 

 

Uchwała nr XLII/305/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Wysoka na lata 2021 – 2031. - Projekt uchwały nr 2. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:27:23 do 00:29:00 

Skarbnik Miasta i Gminy Danuta Sinkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wysoka na lata 2021 – 2031. 

Przekazała, że jeśli chodzi o wieloletnią prognozę finansową został tutaj zmieniony zarówno 

załącznik nr 1 jak i załącznik nr 2 . W załączniku nr 1 w roku 2021 dochody, wydatki i rozchody 

zostały zmienione zgodnie ze zmianami, które zostały wprowadzone do budżetu. Natomiast dla 

roku 2022 , przychody zostały zwiększone o 83. tysiące 280 złotych. Są to środki, które w 2021 

roku zostaną umieszczone na rachunku lokat. Natomiast w roku 2022 zwiększą przychody 

budżetu. Natomiast w załączniku nr 2, który dotyczy przedsięwzięć wieloletnich zostało 

wprowadzone zadanie wyposażenie pracowni dydaktycznych w ramach programu laboratoria 

przyszłości w Szkole Podstawowej w Wysokiej oraz w szkołach filialnych w Czajczu  

i w Mościskach. Realizacja planowana jest na lata 2021-2022. Wartość stanowi kwotę 208.200 zł., 

z tego 60% w roku 2021 – 124. 920 zł i pozostała kwota 83.280 zł w roku 2022.  
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Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Wysoka na lata 2021 – 2031. Po głosowaniu podał wyniki 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Wysoka 

na lata 2021 – 2031. - Projekt uchwały nr 2. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilia Dembińska , Łukasz Dymitruk , Edmund Fonferek , Stanisław Grzybowski , Marek 

Jóźwina , Beata Kleczka, Krzysztof Kowalski , Ewelina Lewicz , Bartłomiej Noculak , Magdalena 

Piszczek , Henryk Stańczyk , Paulina Strzałka , Grażyna Wrzaszczak  

NIEOBECNI (2) 

Jan Ciołek , Joanna Siodła 

 

Uchwała nr XLII/306/2021 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Zakończenie i zamknięcie obrad XLII Sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka. 

 

Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:31:35 do 00:31:59 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Henryk Stańczyk zamknął XLII 

Sesję Rady Miasta i Gminy Wysoka. Sesja zakończyła się o godz. 16.43. 

 

UWAGA 

Integralną częścią protokołu jest pełna relacja z sesji Rady Miasta i Gminy Wysoka  

na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Miasta i Gminy Wysoka: 

http://bip.gminawysoka.pl/?c=643 -  http://transmisja.esesja.pl/wysoka oraz  na stronie 

internetowej Miasta i Gminy Wysoka – Samorządowy Portal Internetowy: 

 https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/452/rada-miasta-i-gminy-wysoka.htm 

 

Przygotowała: 

Wioletta Kołodziej 

Inspektor ds. obsługi Rady 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

http://bip.gminawysoka.pl/?c=643
http://transmisja.esesja.pl/wysoka
https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/452/rada-miasta-i-gminy-wysoka.htm

